

Title (en)

Packing, especially vacuum-packing, for products releasing humidity.

Title (de)

Verpackung, insbesondere Vacuumverpackung, für feuchtigkeitsabgebende Produkte.

Title (fr)

Emballage notamment sous vide, pour des produits dégageant de l'humidité.

Publication

EP 0321361 A1 19890621 (FR)

Application

EP 88403228 A 19881216

Priority

FR 8717651 A 19871217

Abstract (en)

The invention relates to a packaging, especially a vacuum-packaging, for products exuding moisture when they are enclosed in the packaging. The packaging comprises a leaktight envelope (2) in a transparent material, characterised in that it comprises, arranged between the said envelope (2) and the outer surface of the product (1), over at least a part thereof, a layer (3) in a material which has the capability to absorb the moisture exuding from the packaged product and is transparent at least after the absorption of the moisture. The invention can be used for packaging food products, such as cooked pork-meat products. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un emballage, notamment sous vide, pour des produits dégageant de l'humidité lorsqu'ils sont enfermés dans l'emballage. L'emballage selon l'invention comprend une enveloppe étanche (2) en un matériau transparent, caractérisé en ce qu'il comprend, disposée entre ladite enveloppe (2) et la surface extérieure du produit (1) sur au moins une partie de celle-ci, une couche (3) en un matériau ayant un pouvoir d'absorption de l'humidité se dégageant du produit emballé et est transparent au moins après l'absorption de l'humidité. L'invention est utilisable pour l'emballage des produits alimentaires, tels que les produits de charcuterie.

IPC 1-7

B65D 81/26

IPC 8 full level

B65D 81/26 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 81/264 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2212816 A5 19740726 - MARX RUDOLF [DE]
- [A] BE 707089 A 19680401
- [A] US 3209978 A 19651005 - DUPUIS CLYDE F
- [A] US 4619361 A 19861028 - THOMAS JR JOHN S [US]
- [A] FR 1140952 A 19570822
- [A] DE 2020622 A1 19711111 - JOSEF SCHMITTER KG DIESEL UND

Cited by

AU719869B2; EP1484260A1; WO2007026183A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0321361 A1 19890621; EP 0321361 B1 19930310; AT E86578 T1 19930315; DE 3879130 D1 19930415; DE 3879130 T2 19930930; ES 2040369 T3 19931016; FR 2624833 A1 19890623; FR 2624833 B1 19900420

DOCDB simple family (application)

EP 88403228 A 19881216; AT 88403228 T 19881216; DE 3879130 T 19881216; ES 88403228 T 19881216; FR 8717651 A 19871217